
NETOLICE
ZPRAVODAJ      2015č.6  listopad - prosinec

 

Slovo starosty
Tento příspěvek vzniká opět na poslední chvíli. Rozhodl 
jsem se, že napíši pouze krátký článek na jedno téma a v 
rámci otevřenější komunikace s občany nabízím možnost 
diskusního večera se mnou jako starostou, ale také 
Netoličákem Vladimírem Peškem. Doufám, že jsem nikoho 
neurazil velkým písmenem „N“, ale původní malé „n“ se mi 
podtrhlo červeně jako pravopisná chyba, a to by mi někteří 
možná neodpustili. Termín diskusního večera bude pondělí 
23. listopadu v 17 hodin v zasedací místnosti na městském 
úřadě. Tímto zvu všechny, kteří se mne na něco chcete 
zeptat, kteří se zajímáte o dění u nás v Netolicích a kteří máte 
doopravdy zájem o mé názory a stanoviska.  
A teď vybrané téma. Voda. V předposledním říjnovém týdnu 
tekla v Netolicích špinavá voda. Ano, konkrétně zmíním 
pátek 23. října. Teď si dovolím vrátit se zpátky v čase. 
Problémy s vodou jsou dlouholeté a myslím, že zdaleka 
nejenom v Netolicích. Ale to sem nepatří. Od provozovatele, 
tedy firmy ČEVAK, byly letos informace, že se zhoršila 
kvalita vody dodávaná z Římova firmou JVS na vodojem 
Horánek. Jednalo se o hraniční, či mírně nadlimitní obsah 
železa ve vodě. Když se situace na podzim opakovala, tak 
jsem vyvolal jednání s firmou JVS, která tvrdila, že dodává 
kvalitní vodu. A teď babo raď. Možná jsem využil toho, že 
jsem členem dozorčí rady této firmy a začal jsem se o tento 
stav ještě více zajímat. Zkrátím to, v pátek 16. října se 
uskutečnilo jednání mezi všemi zainteresovanými stranami. 
Zde se domluvilo, že bude provedeno odkalení dálkového 
vodovodu   ČS Hlavatce – ČS Těšovice. A to neplánovaně, 
dá se říci přednostně, hned následující týden. Jinak by tato 
akce mohla proběhnout nejdříve až někdy na jaře příštího 
roku. V úterý 20. října proběhlo odkalení prvního úseku. 
Zákal ve vodojemu se potvrdil a voda se v síti na několik 
hodin zhoršila. Chyba byla na straně JVS.  Ve čtvrtek se 
odkaloval další úsek, ale byl jsem ujišťován, že to už nebude 
mít vliv na vodojem Horánek. Opak se stal pravdou a v pátek 
ráno začala téměř v celém městě téct tekutina černohnědé 
barvy. Ihned jsem kontaktoval vedení JVS a firmu ČEVAK a 
byla přijata okamžitá opatření tak, aby byl zabezpečen chod 
školy, školky a DPS Pohoda. V osm hodin ráno byla u ZŠ 
přistavena cisterna s vodou a v průběhu dopoledne ve městě 
další čtyři cisterny. Dopoledne opět proběhla jednání přímo 
na vodojemu Horánek. V pozdních odpoledních hodinách se 
situace uklidnila a voda byla již v pořádku. Všechny cisterny 
byly pro jistotu přistaveny a doplňovány ještě přes víkend. 
Chyba byla opět z důvodu odkalení na straně JVS. 
Podotýkám, že tento problém nebyl pouze v Netolicích, ale i 
v jiných městech, např. v Prachaticích, Lhenicích, Husinci, 
Strunkovicích a jinde. Je to logické, prostě na trase tzv. 
„Prachatické větve“. Nevím o tom, že by jinde byly 
přistaveny cisterny s vodou. I ta pohotovostní prachatická 
(čevakácká) cisterna byla v Netolicích.

Všechno zlé je k něčemu dobré. Pokud pominu stav našich 
sítí, musím konstatovat, že alespoň víme, kde byl zakopaný 
pes. Již v sobotu tekla podle vyjádření pracovníka 
provozovatelské firmy tak čistá voda, jako dlouho ne. Dále 
byl na vodojemu Horánek nainstalován firmou JVS 
zákaloměr, který bude dávat jistotu a přehled o nátoku. 
Odebírají se souběžně vzorky vody a jsou i další opatření v 
rámci komunikace dodavatele vody a provozovatele 
vodohospodářské soustavy. Z mého pohledu nevím, jaká 
další opatření mohou být přijata a co více mohlo vedení 
města udělat. Kdo má jiný názor, ať se zeptá jinde. Docela by 
mne zajímala odpověď. V otázce komunikace si myslím, že 
jsme také nepochybili, spíše naopak. Ale to je opět pouze 
můj názor. V neposlední řadě bylo již v pátek domluveno, že 
veškeré náklady, spojené s touto mimořádnou situací, budou 
vyčísleny do konce listopadu a následně přeúčtovány 
dodavatelské firmě tak, aby se to neobjevilo v kalkulaci ceny 
vody. To jsou fakta.
A teď krátce k ceně vody. Troufnu si tvrdit, že cena pro příští 
rok zůstane stejná a již podruhé za sebou nedojde k jejímu 
dříve pravidelnému navyšování. Již rok probíhají různá 
jednání, zasedá vodohospodářská komise a pracovní 
zastupitelstvo, např. za účasti místostarosty města Volyně, 
kteří si soustavu již několik let provozují sami. Také si 
kolegové vyposlechli názory jiné konkurenční firmy a za dva 
týdny bude mít prostor i současný provozovatel a ještě jedna 
konkurenční firma. Je před námi doba, kdy se budeme muset 
rozhodnout, jak dále. Já jsem ČEVAKu deklaroval svůj 
osobní názor, že současný stav je neudržitelný. Pro mne jsou 
ve hře pouze tři varianty. První je, že nám firma předloží 
nabídku výrazně, ale výrazně výhodnější pro město. Bavíme 
se o navýšení nájemného v řádech statisíců korun, 
samozřejmě bez navýšení ceny vody. Druhá a třetí varianta 
mají společného jmenovatele ve výpovědi stávající smlouvy 
a pak je ve hře soutěž anebo to, že bychom si provozovali 
vodohospodářskou soustavu sami. Uvidíme. Mohu pouze 
říci, že jednání jsou tvrdá. Já osobně, pokud nepřijde 
nabídka, ze které by nám „spadla brada“, preferuji variantu 
výpovědi stávající smlouvy a rozhodnutí se mezi druhou a 
třetí variantou. Jenom pro pořádek, ve smlouvě je roční 
výpovědní lhůta, která začíná běžet prvního dne 
následujícího kalendářního roku. Opět, uvidíme. Ale jsem 
přesvědčen o tom, že jako město máme v současné době 
výhodnou pozici.
Tak teď sám nevím, zda je tento článek krátký, ale věřte nebo 
ne, že jsem se snažil být stručný. Ono to není doopravdy 
jednoduché téma. Ještě jednou Vás zvu na setkání se mnou, 
kde se můžete zeptat, na co chcete. I na vodu, školu, zubaře, 
rozpočet nebo například i na návrh na přejmenování našeho 
náměstí. Prostě na všechno. Sám jsem zvědavý, kolik Vás 
přijde.

Mgr. Vladimír Pešek
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Dne 9. listopadu 2015 navštívila Městský úřad Netolice 
poslankyně Poslanecké sněmovny Parlamentu České 
republiky Mgr. Vlasta Bohdalová. Starosta města diskutoval 
s paní poslankyní nejen o dosud realizovaných, ale rovněž o 
plánovaných investičních akcích, přičemž nezůstala 
nedotčena ani otázka připravované optimalizace počtu 
školských zařízení ve městě. V této souvislosti zavítala paní 
poslankyně rovněž do budovy Základní školy Netolice v 
Bavorovské  ulici,  kde  navštívila zejména odborné učebny. 
S vedením školy pak proběhla debata o možnostech 
financování modernizace budovy základní školy.

Mgr. Tomáš Koblenc

Vítání dětí do života
V pátek dne 9. října 2015 přivítal do života nové občánky města Netolice pan starosta Mgr. Vladimír Pešek. Slavnostního 
obřadu se zúčastnila Magdalena Hriňová, Veronika Klimešová, Anna Vlášková, Václav Bodlák, Marek Liška a Šimon Částka, 
který se přímo v Netolicích i narodil.

Diamantová svatba
Dne 5. listopadu 2015 tomu bylo 60 let, co si řekli 
své “ano” a oslavili tak diamantovou svatbu 
manželé František a Marie Mužíkovi. Do dalších 
let přejeme hodně zdraví a spokojenosti. 

Vítání nových občánků města Netolice
Nadále prosíme rodiče, kteří mají zájem se zúčastnit se svým miminkem slavnostního obřadu přivítání nových občánků 
našeho města, aby toto oznámili na matrice MěÚ Netolice – e-mail: mu.matrika@netolice.cz, tel.: 388 324 267.

Zlaté a diamantové svatby
Pokud v letošním roce oslavíte zlatou nebo diamantovou svatbu, sdělte nám, prosím, termín. Rádi pro Vás připravíme 
slavnostní obřad nebo přijdeme pogratulovat k Vašemu výročí.
 
Zástupci města Netolice každoročně před vánočními svátky navštěvují občany našeho města, kteří jsou dlouhodobě  umístěni 
v domovech pro seniory nebo různých jiných zařízeních.  Pokud jde o Vaše blízké nebo známé, prosíme o sdělení adresy jejich 
současného  pobytu, rádi je navštívíme.
 

Jana Borovková, matrika Netolice
tel.: 388 324 267, mobil 607 191 411, e-mail: mu.matrika@netolice.cz
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Rekonstrukce stromořadí za podpory Nadace ČEZ hotova
 Jak jsme již informovali, obdrželo Město Netolice od Nadace ČEZ příslib finanční podpory na výsadbu nové aleje stromů v 
lokalitě „Pod Jánem“ ve výši 144.000,- Kč. Celá akce byla naplánována tak, aby výsadba nových stromů následovala okamžitě po 
pokácení a úklidu původních dřevin. Samotné odstranění starých stromů nebylo nijak jednoduché.  Jednalo se o značně vysoké jasany a 
lípy, často poškozené prasklinou kmene či hnilobou, které stály v husté zástavbě domů a také v těsné blízkosti vzdušného vedení nízkého 
napětí. Téměř u všech stromů se jednalo o rizikové kácení. Ve dvou případech bylo dokonce nutné dočasně odstranit oplocení zahrady a 
dva stromy musely být před zásahem seříznuty horolezeckou technikou. Vše se ale nakonec povedlo bez větších problémů a původní 
stromy už lze vidět pouze na fotografiích.
 Samotné kácení bylo zahájeno v pondělí 19. října. Během dvou týdnů bylo pokáceno 32 stromů, dřevo bylo prodáno, slabé větve 
odvezeny a pařezy vyfrézovány. V úterý 1. listopadu byla zahájena výsadba nových stromů a do pátku 4. listopadu bylo hotovo. Celá 
rekonstrukce stromořadí tak trvala přesně tři týdny. Vzhledem k rozsahu prací dopadla celá akce dobře i po stránce ekonomické. Celkové 
náklady za pokácení stromů, frézování pařezů a výškový ořez větví dosáhly částky 75 tisíc korun. Za prodej dřeva obdrželo město 63 tisíc 
korun. Výsadba nových stromů v hodnotě 144 tisíc korun byla plně hrazena z finančního příspěvku Nadace ČEZ. Celá obměna stromořadí 
přišla tak město Netolice na pouhých 12 tisíc korun. Zbývá už pouze nové stromy pravidelně zalévat a pozorovat jak rostou.

                                                                                          Jindřich Bukovský

 „Pod Jánem“ v Netolicích je nyní bezpečněji

Na pravém břehu Bezdrevského potoka v Netolicích, pod replikou slovanského hradiště, je nyní 
bezpečněji. V trvale obývané lokalitě „Pod Jánem“, která je i oblíbeným cílem vycházek místních 
občanů a turistů, totiž mohlo město díky příspěvku Nadace ČEZ ve výši bezmála 145 tisíc korun 
nahradit přestárlé nebezpečné stromy třemi desítkami nových mladých listnáčů.

„Naším cílem bylo znovu umožnit obyvatelům města i jeho návštěvníkům trávit Pod Jánem volný čas 
bez obav z pádu větví ze starých stromů. Odstranili jsme nebezpečné jasany a lípy a v následujících dnech je nahradíme třiceti 
novými vzrostlými listnáči, které podél břehu potoka Bezdrevský vytvoří zhruba 240 metrů dlouhou alej,“ uvedl vedoucí Odboru 
hospodářského a životního prostředí Městského úřadu Netolice Jindřich Bukovský. 

Podél Bezdrevského potoka budou nově vysazeny javory, olše, lípy a střemchy, které krajině dodají 
původní ráz a navrátí lokalitě „Pod Jánem“ dřívější privilegium oblíbeného místa k procházkám a 
trávení volného času. O výsadbu dřevin se postará odborná firma z nedalekých Vodňan, následná péče o 
stromořadí bude probíhat ve spolupráci s aktivními občany Netolic.

„Příspěvek Nadace ČEZ na tuto akci je pro nás velmi významný hned ze dvou důvodů. Vyřešili jsme 
velký bezpečnostní problém a to navíc díky dotaci ve výši sta procent nákladů,“ konstatoval starosta 
Netolic Vladimír Pešek a poznamenal, že v budoucnu budou Netoličtí usilovat také o podporu z 
nadačních projektů Oranžové hřiště a Oranžová učebna.

Obyvatelé domů „Pod Jánem“ likvidaci starých stromů a výsadbu nové aleje přivítali. Město tak mohlo 
situaci v této lokalitě řešit bez jakýchkoli komplikací. „Samozřejmě cítím i trochu smutku, žila jsem zde 
s těmi stromy šedesát let, ale nic jiného jsme si přát nemohli. Bylo tu už nebezpečno. Když vidím 
zasazené nové stromy, mám velkou radost,“ reagovala na činnost před svým domem Marta Dvořáková. 
Podobně se vyjádřila i její sousedka Drahuše Jandová. „Je to dobrá věc. Potřebovalo to tu omladit,“ 
potvrdila.

Česká města a obce s podporou Nadace ČEZ obnovují či nově vysazují stromořadí od roku 2011. „Zájem měst a obcí o obnovu a 
výsadbu alejí neustává a ke zhruba 150 stromořadím, které se s naší podporou podařilo vysadit v minulých letech, letos přibývají 
desítky dalších. Jsme moc rádi, že jedním z nich bude i alej v Netolicích, jež opět zprůchodní oblíbenou pěší trasu a umožní tak 
aktivní veřejnosti trávit čas na čerstvém vzduchu v atraktivním a bezpečném prostředí,“ poznamenal Petr Šuleř, zástupce Nadace 
ČEZ v jižních Čechách.

Pozitivní vliv stromů nespočívá pouze v jejich estetické funkci nebo ochraně blízkého prostředí proti přírodním živlům. Zeleň 
snižuje negativní důsledky urbanizovaného prostředí, je schopná zvyšovat vlhkost vzduchu a tlumí výkyvy teploty. Je významným 
producentem kyslíku a zároveň vzduch částečně zbavuje škodlivých plynů a pachů. Slouží také jako přirozený kryt a zdroj potravy 
pro drobné živočichy.

Nadaci ČEZ založila energetická společnost ČEZ v roce 2002, aby zastřešila svou dárcovskou činnost. Nadace ČEZ podporuje 
několika grantovými programy sociální, kulturní a sportovní projekty a aktivně spolupracuje s regiony. Výší rozdělených příspěvků 
se řadí ke špičce nadací v České republice.
Více informací na www.nadacecez.cz

Kontakty:

 Nadace ČEZ     Skupina ČEZ   Město Netolice
 Ondřej Šuch     Marek Sviták   Jindřich Bukovský
 Tel: 725 628 760   Tel: 606 635 694  Tel: 606 445 219
 ondrej.such@cez.cz    marek.svitak@cez.cz   mu.odbor.hzp@netolice.cz 
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Do sázení nových stromů se zapojil i starosta Netolic 
Vladimír Pešek (třetí zleva) a Jindřich Bukovský (zcela vpravo).

Jak dál v Jihoseparu a.s. Vimperk

 Blíží se konec druhého roku existence naší společnosti na třídění separovaného odpadu (papír, plasty, sklo) ve 

Vimperku. Musím konstatovat, že naše společnost se pomalu stabilizuje do systému, který by měl být pro město Vimperk 

skutečně významný. V současné době je v naší republice dosti různého odpadu, chybí však třídírny a kapacity spaloven. Stále 

se většina specifického odpadu dostává na skládky, kam nepatří a tak zamořuje zem a přírodu. Je to způsobeno nedostatečným 

tříděním.
 Pozitivně lze hodnotit naplňování úkolů vycházejících z požadavků zákona č. 185/2001 Sb., jeho novelizace 

zákonem č. 229/2014 Sb. a v neposlední řadě i vyhláškou č. 321/2014 Sb. Lze skutečně konstatovat, že se třídí odpad všude tj. 

v obcích a městech, ve školách, ve firmách. Jsou však, jak jsem již uvedl, ještě velké rezervy v tom, že plno plastů, papíru, skla, 

jedovatých odpadů apod. se dostává na skládky. Tam tyto skutečně nepatří.
 Rok 2015 byl pro nás skutečně dobrý, neboť jsme stabilizovali obchodní vztahy s obcemi a městy okresu Prachatice, 

okolních okresů, vztahy s firmami a v neposlední řadě se školami. Právě v práci se školami vidíme budoucnost kvality třídění 

odpadů, neboť je nutné naučit další generace činnosti, kterou naše generace opomíjela, a tak si znečisťovala své okolí a 

přírodu.
 Školám naše firma vyplatila za minulý školní rok přes 600 tis. Kč + 60 tis. Kč jako odměnu za soutěžení a umístění. 

Prioritou jsou však pro nás exkurze pro školy a pro odbornou veřejnost, při kterých můžeme jmenované seznámit konkrétně s 

naší důležitou činností. K tomu využíváme mj. i naší moderně zařízenou učebnu pro cca 50 lidí.
 To, že jdeme správným krokem, lze dokumentovat i čísly. Podstatně se zlepšilo třídění odpadu oproti minulému roku, 

což dokumentují dodávky vimperských firem (Městské služby Vimperk s. r. o. a firma Kučera s. r. o.). Oproti loňskému roku 

se zvýšily o 30 %, což je v konkrétním vyjádření o 162 tun tříděného odpadu plast – papír více, oproti roku 2014. Nemělo by to 

být konečné. V letošním roce  spolupracujeme již s 600 obcemi a městy (máme další dvě provozovny na Litoměřicku a 

Šluknově), s 330 školami a cca asi 250 firmami. Postupně stabilizujeme své dodavatele, což by mělo odpovídat běžné výrobní 

kapacitě naší společnosti. Chci Vás však ubezpečit, že přednost budou dostávat obce, města, školy, firmy našeho okresu a jeho 

okolí v rámci Jihočeského kraje. Samozřejmě pokud budou chtít s námi spolupracovat. Ke spolupráci nikoho nenutíme. 

Uvažujeme rozšířit kapacitní dodávky pro příští rok o některá města západních Čech, která si naší práce váží a chtějí s námi 

spolupracovat. V letošním roce zpracujeme cca o 50% více odpadu oproti skutečnosti minulého roku, což je v číslech o více 

jak 2 200 tun.
Jak dále v příštím roce
 - budeme chtít postupně stabilizovat konkrétní dodavatele (města, obce, firmy a školy) pro budoucnost
 - maximální spolupráce se školami všeho typu
 - navázat na úzkou spolupráci s Úřadem práce ve Vimperku a Prachaticích
 - využívat úzké spolupráce se společností EKO-KOM a.s., být součástí programu týkajícího se třídění
 - zvýšit objem dodávek tříděného odpadu v rámci naplnění výrobních kapacit a možností naší společnosti

Pobl  Jiří

majitel a předseda představenstva a celý kolektiv společnosti Jihosepar a.s. Vimperk
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Také Vám tekla kalná voda?
Také Vám tekla kalná voda? Hned jsme mohli slyšet již 
tradiční výroky, že za to může minulé vedení, že se celá léta 
do toho nic nedávalo, nic se tady nedělalo apod. Naštěstí se 
nakonec ukázalo, že to nebyl ani tak problém stavu naší 
vodovodní sítě, ale problém v hlavním přívodním řadu. Nic 
to ale nemění na tom, že je třeba ročně investovat miliony do 
obnovy vodohospodářského majetku, stanovené výpočty na 
základě zákona a vyhlášek v tzv. Plánu obnovy. 
Málokdo asi bude s kalkulačkou v ruce studovat analýzy, ale 
z á k l a d n í m  č í s l ů m  s e  n e v y h n e m e :  H o d n o t a 
vodohospodářského majetku města Netolice dle majetkové 
evidence vodovodů a kanalizací k 31. 12. 2014 dle zákona č. 
274/2001 Sb. (a dle platného metodického pokynu 
Ministerstva zemědělství) činí 224,71mil. Kč včetně DPH, 
tzn. 185,70 mil. Kč bez DPH. Zajištění potřebné obnovy, 
jako základní podmínky efektivního a stabilního 
provozování vodohospodářského majetku města Netolice, 
vyžaduje každoročně vynaložit minimální částku 2,470 mil. 
Kč bez DPH/rok tzn. 2,989 mil. Kč vč. 21% DPH na 
prostou reprodukční obnovu vodohospodářského 
majetku.

V posledních 3 letech město Netolice investovalo do 
vodohospodářské infrastruktury, přičemž část těchto 
prostředků pokryly dotace:
- 13,798 mil Kč - podchycení volných kanalizačních výústí  - 
Petrův Dvůr, Mnichská (z toho dotace z MZe a Jč kraje 7,042 
mil. Kč)
- 890,56 tis. Kč - obnova kanalizace Tržní ulice
- 3,853 mil. Kč  - výstavba a obnova vodovodu  Kratochvíle 
– Petrův Dvůr (z toho dotace z MZe 2,161 mil.Kč) 
- Celkem 18.541.560,- Kč

Obce, které nemají vlastní zdroje, zásobuje hlavní řad z 
Římova. Hlavní i všechny navazující slabší roury byly 
dimenzovány na velké průtoky. Klesajícími odběry voda v 
silných rourách stojí a kaly se usazují skoro všude. V takové 
situaci pak každý náhlý pohyb (cucnou si hasiči, porucha…) 
zvedne kaly a ty potom putují rourami, všemi cestami ven. 
Buď odkalováním, nebo kohoutky v domácnostech. 
Teoretická možná náprava je vyměnit všechny staré (litinové 
a zbytečně tlusté) roury za tenčí a plastové. Jiná náprava 
není. Ani v případě, že by nám v případě nižších odběrů 
stačily Borské studny. 

Obecným cílem vlastníka VH infrastruktury zpravidla je, 
aby bylo dosaženo stavu, kdy nájemné pokryje alespoň 
podstatnou část nákladů na prostou reprodukci VH 
infrastruktury. 
Celková výše nájemného je rozdělena na vodné a stočné v 
poměru 
hodnoty majetku dle vybraných údajů majetkové evidence. 
Výše nájemného městu v roce 2015 má činit celkem 
3.055.000,- Kč (vč. 21%DPH).

V rozpočtu města na rok 2015 je na „čistou vodu“ určena 
částka 31.000,- Kč, opravdu slovy třicetjednatisíckorun!
Shrnuto a přeloženo do češtiny. Na obnovu vodovodů a 
kanalizací by mělo město vydat ročně 3 miliony korun. Za 
minulého vedení bylo za tři roky investováno přes 18,5 
milionu korun. Město dostane ročně přes 3 miliony korun v 
nájemném od ČEVAKu, které zaplatili občané tohoto města 

ve vodném a stočném a v roce 2015 vydá na „čistou“ vodu 
pouhých 31 tisíc!!!
Tak se zdá, že předvolební fráze o péči řádného hospodáře, 
odvál čas rychleji, než se dalo čekat. Jménem platících 
občanů se ptáme:  K čemu jsou určeny ty tři miliony a zda se 
pan starosta v dalších letech hodlá řídit platným plánem 
obnovy, když k tomu město roky směřovalo?  

Ing. Petr Kosař
Netolice 3D

ZPRÁVIČKY Z NETOLICKÉ ŠKOLIČKY

KAM PLUJÍ RYBY

Ve středu 21. 10. se všichni předškoláci naší MŠ (a že nás je – 
4. třída 28 dětí, 3. třída 13 dětí) vypravili do Vodňan, kde se 
zúčastnili výchovně vzdělávacího programu „Kam plují 
ryby.“ Hned u vstupu nás přivítala vodní víla. Protože nás 
bylo opravdu hodně, rozdělila nás do tří skupin. 
První skupina si s vílou povídala o vodě, jejích obyvatelích a 
přečetla jim pohádku „O kapříkovi Metlíkovi a jeho 
kamarádech.“ Naučila je i vodní básničku.
Druhá skupina se proměnila v opravdové rybáře. Děti 
chytaly holýma rukama živé ryby, učily se jejich názvy a 
odlišné znaky. Nejvíce se dětem líbil živý rak, který chytal do 
klepýtek tužku.

Třetí skupina se zábavnou formou učila o ochraně vody. Děti 
do sítě lovily z kádě věci, které do vody nepatří. Děti se 
vystřídaly ve všech skupinách, naučily se básničku, 
dozvěděly se spoustu nových poznatků o podvodní říši a 
nakonec dostaly od vodní víly i rybářský diplom. Výlet se 
vydařil a ještě se děti naučily hodně nového.

p. uč. Lenka Cibuzarová
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HALLOWEEN VE ŠKOLE 

Pokud někdo potkal 27. října dopoledne na 
ulici strašidlo, čarodějnici nebo kostlivce s 
kosou, musel se pořádně vyděsit. Tak 
dokonale byli nalíčení letošní deváťáci, když 
šli postrašit menší děti do 1. - 4. třídy. 
Rozdělili se do dvou skupin a pod dohledem 
p. uč. Pártla vnikli vždy na jednu vyučovací 
hodinu do každé třídy. Tady si spolu s dětmi 
zasoutěži l i ,  zazpíval i  a  vymaloval i 
strašidelné obrázky. Naštěstí se nikdo nebál 
doopravdy, ale největší radost měly děti z 
toho, že se poslední den před podzimními 
prázdninami mohly vymódit a namalovat 
jako příšery z halloweenského horroru! 

Jiřina Borovková

Jak se hýbou naše děti
Na naší základní škole proběhl pod záštitou Lékařské fakulty v Hradci Králové průzkum pohybové aktivity dětí. Žáci 5. až 9. tříd 
odpovídali v anonymním dotazníku na otázky, kolik času tráví pohybem a kolik sledováním televize, počítače nebo tabletu. Zadavatele též 
zajímalo, jakým způsobem se děti dopravují do školy.
Původní předpoklad průzkumu byl, že děti tráví většinu času u počítače nebo televize a nevěnují se sportu. Sportem se zde myslí jakákoli 
pohybová aktivita, např. i procházka nebo pobyt s kamarády venku. Dalším předpokladem bylo, že se většina dětí vozí do školy autem. 
Ani jeden z těchto předpokladů se nepotvrdil. Ukázalo se, že drtivá většina dětí tráví čas venku nebo aktivně sportuje a u počítače nebo 
televize tráví jen omezený čas. Obvykle méně času jsou u počítače mladší žáci, zřejmě proto, že jsou pod přísným dohledem rodičů. Starší 
děti ve věku 13 - 15 let už tráví u počítače času podstatně více. 
Dalším zjištěním bylo, že děti ve věku 11 - 12 let poměrně často sportují s rodiči (ve městech častěji než na vesnici), zatímco u starších dětí 
zájem o aktivity s rodiči klesá.
Z průzkumu vyplývá, že většina dětí chodí do školy pěšky, autem se dopravuje jen zanedbatelný počet žáků. Všeobecně málo dětí jezdí do 
školy na kole. Souvisí to zřejmě s přáním větší bezpečnosti na silnicích a hlavně při přecházení.
Výsledky průzkumu v číslech:
Průzkumu se zúčastnilo celkem 111 dětí ve věku od 10 do 15 let. Žáci byli rozděleni do dvou skupin podle věku: skupina mladších dětí 10 – 
12 let (celkem 73 žáci) a skupina starších dětí 13 – 15 let (celkem 38 dětí). 
Naprostá většina žáků (95) se pohybuje ve všední dny venku 1 až 2 hodiny i více. Doma zůstává jen 7 dětí, z nichž většina patří do mladší 
skupiny.
O víkendu 85 žáků pobývá venku 1 až 2 hodiny i více, starší děti zůstávají venku déle. Doma zůstává jen 10 dětí a to opět většinou mladší 
žáci.
Ve všední dny 6 žáků z mladší kategorie vůbec nezapíná televizi ani počítač, většina dětí (43) se věnuje těmto věcem méně než hodinu, 38 
žáků asi 2 hodiny a 26 dětí zde tráví 3 hodiny a více (v této skupině převládají děti 13 – 15leté). 
O víkendu 39 dětí jde raději ven s kamarády nebo rodiči, 33 dětí je na počítači nebo u televize méně než hodinu a 21 žáků je zde asi 2 hodiny. 
15 respondentů tráví u počítače nebo televize 3 hodiny a více.
48 žáků sportuje s rodiči (z toho 40 mladších), 32 s nimi chodí alespoň na procházku (z toho 22 mladších) a 38 dětí s rodiči vůbec nesportuje 
(z toho 21 staršího věku).
76 žáků chodí do školy pěšky, 9 dětí jezdí na kole (z toho 8 mladších dětí), 20 žáků cestuje autobusem a 20 žáků se vozí autem, přičemž 
někteří kombinují více možností.
Na otázku, co by zlepšilo cestu do školy, 43 žáků uvádí bezpečné přecházení, pro 34 dětí je největším problémem mnoho aut na silnici, 22 
dětí nejčastěji mladšího věku by si přálo cyklostezku až ke škole a 14 žáků (z toho 10 mladších) by si rádo nechalo bezpečně kolo u školy.
V celorepublikovém měřítku vyšly průzkumy netolických dětí velmi dobře, podobně jako ve všech menších městech. Naproti tomu žáci ve 
velkých městech tráví mnohem více času u počítačů nebo televize, ale zároveň je rodiče více vedou ke sportu, protože je zde mnohem více 
příležitostí. Děti, které bydlí na vesnici, se pohybují spontánně venku, rodiče však s nimi téměř vůbec nesportují.
Poněkud překvapivý výsledek tohoto průzkumu tedy ukázal, že současné děti na tom nejsou s pohybem tak špatně, jak mnozí z nás 
předpokládají. Nezbývá než doufat, že tomu tak bude i nadále.

zpracovala: Mgr. Dana Homolková

předškoláci MŠpředškoláci MŠ  

žáci ZŠžáci ZŠ
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Krátké zpravodajství z hasičárny

Ve dnech 23. – 24. 10. 2015 proběhl Den otevřených dveří v 
místní hasičské zbrojnici. Páteční dopoledne jsme věnovali 
ZŠ Netolice a musíme říci, že žáci byli opravdu vzorní a 
prohlídku si užili. Po zbytek "otevřených dveří" nás 
navštívili občané Netolic, blízkého i vzdálenějšího okolí, 
zástupci města Netolice, spřátelené sbory a jiní. Dokonce se 
nám přijela ukázat i hasičská technika z STS Prachatice, a.s. 
Bylo nám ctí se s Vámi všemi vidět a doufáme, že jsme Vám 
alespoň trochu přiblížili, jak vypadají povinnosti každého 
dobrovolného hasiče.

V brzké době začnou vycházet výzvy, do kterých bude 
možné se zapojit. Do garáží by mohla v příštím roce 
zaparkovat dvě nová vozidla z dotací Ministerstva vnitra a 
Ministerstva pro místní rozvoj s plánovanou 85% dotací. 
Současně bude vypsána výzva na rekonstrukce a nové stavby 
hasičských zbrojnic z IROPu, která bude podpořena až 95% 
z celkové částky. V tuto chvíli probíhají jednání, zjišťují se 
podmínky. Nezbývá než věřit, že vše dopadne dobře a při 
dalším dni otevřených dveří již otevřeme nové prostory. 

Lucie Reidingerová 
SDH Netolice

Úspěch netolických skladatelů

Výsledky III. ročníku Mezinárodní skladatelské soutěže 
Opava cantat 2016 pro středoškolské sbory ve věku 13–19 
let (dívčí, mužské, smíšené). 
Porota prostudovala 22 řádně anonymně zadaných skladeb 
a vyhodnotila je takto:

Dívčí sbory:
1. místo Dokola: Mikoláš Troup (ČR – Netolice)
2. místo Travička: Jan Bernátek (ČR – Olomouc)
3. místo Slunečko zachodí: Emil Hradecký (ČR – Praha)

Mužské sbory:
1. místo O panu Petru Vokovi: Jiří Churáček (ČR – Netolice)
2. místo Tři sestry: Jan Bernátek (ČR – Olomouc)
3. místo Anděl a dítě: Mikoláš Troup (ČR – Netolice)

Skladby doporučené k vydání: vždy první místo z každé 
kategorie.

Zdroj: Mgr. Barbora Novotná, tajemnice soutěže

KUŘE 

PODPOŘILO 

PRACHATICKOU 

RODINKU

Prachatická nezisková organizace Portus Prachatice o.p.s. 
získala finanční příspěvek ze  sbírkového fondu Pomozte 
dětem na projekt Rodinou s Rodinkou. Ve středu 21. října 
převzala realizátorka projektu Mgr. Hana Modlitbová od 
Kuřete šek na 216.795 Kč. Peníze budou použity na projekt 
intenzivní odborné pomoci a péče v rodinách s malými 
dětmi, kde hrozí odebrání dítěte či dokonce rozpad celé 
rodiny. 
Terénní službu odborné pomoci a podpory v rodinách s 

nezletilými dětmi v  Prachatickém okrese, u kterých existují 
rizika ohrožení dítěte v důsledku nepříznivé sociální situace 
a kterou již rodina není schopna bez pomoci zvládat, nabízí a 
poskytuje sociálně aktivizační služba Rodinka již od roku 
2011. Podpořený projekt ´Rodinou s Rodinkou´ zintenzivní 
pomoc rodinám, kde jsou ohroženy vývoj a výchova dítěte, 
hrozí jejich odebrání anebo rozpad celé rodiny, a to z důvodu 
psychického,   mentálního   či   jiného   omezení   matky. 
V případě intenzivní pomoci přímo v rodině - min. 1x týdně, 
optimálně 2x týdně - matky svoji roli zvládnou a děti mohou 
s matkou zůstat. Obdobná služba či chráněné bydlení pro 
tyto rodiny/matky na Prachaticku zcela chybí.
 „V některých rodinách, do kterých docházíme, je 
situace opravdu vážná a hrozí odebrání dítěte či dětí 
do ústavní či pěstounské péče. My ale víme, že matka 
o dítě chce pečovat, dítě má ráda a je mezi nimi 
vzájemné citové pouto, jen je omezena v některých 
kompetencích a schopnostech. A v případě 
dlouhodobé a intenzivní pomoci odborníků matka 
/rodiče situaci zvládnou a rodina tak může zůstat 
pohromadě“, přibližuje práci Rodinky realizátorka služby 
Mgr. Hana Modlitbová. „Bohužel naše Rodinka neměla 
kapacitu pro tuto intenzivní péči, tedy docházení do 
těchto rodin 1x až 2x týdně a pomáhat jim. Díky 
nadačnímu příspěvku od Kuřete můžeme nyní častěji 
rodiny navštěvovat. Konkrétně se jedná o 2 rodiny, 
kde je potřeba této intenzivní pomoci, případné a 
další rodiny budou postupně do projektu zapojeny“, 
doplňuje Hana Modlitbová.  
Pracovnice Rodinky v rodinách pomáhají nejen s výchovou 
a péčí o děti, ale součástí jejich pomoci je i sociálně-právní a 
finanční poradenství. Například doprovází klienty na 
jednání s vlastníky bytů, pomáhají s vyhledáváním nového 
bydlení či se zprostředkováním pobytu v Azylovém domě. 
Tyto rodiny mají i velké finanční problémy, společně řeší 
dluhovou problematiku, sestavují splátkové kalendáře, učí 
je hospodařit s penězi. Podporují je při vyhledávání 
pracovních příležitostí, poskytují poradenství ohledně 
základních pracovně-právních vztahů, doprovázejí je na 
Úřad práce či k zaměstnavateli. Oblast podpory a pomoci 
těmto rodinám je opravu velmi široká.  

Kontakt na Sociálně aktivizační službu Rodinka:
tel: 720 375 646; e-mail: rodinka@portusprachatice.cz

web:  www.portusprachatice.cz/rodinka
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Frajeřina

 Není ani tak starý, jako pamatuje. Tak tohle úsloví na 

mě neplatí. Jsem starý a nepamatuji si. Už nevím, co jsem 

měl včera k obědu. Kupodivu ale pamatuji si příběh, který 

jsem slyšel vyprávět před šedesáti lety. Tehdy, na podzim v r. 

1955, jsem se hlásil po vojně do práce v netolických 

Tuhových dolech. Byl jsem v partě samých starších dělníků. 

Všichni bývali kdysi vojáky; zajímalo je, jakou jsem měl 

vojnu. Když jsem vypověděl vše, co jsem říci směl, začal 

jeden z nich vzpomínat. Dodnes ho vidím, jak při vyprávění 

živě gestikuluje a kulí oči. Tady je jeho příběh.
 Jako chudý vesnický kluk chodíval vypomáhat k 

sedlákům. Dělal pasáka, skotáka, pohůnka a v patnácti letech 

už sám kočíroval koně. Kůň byl jeho celoživotní láska. Proto 

se hlásil při odvodech na vojnu ke koním. Odvedli ho k 

Ntému jezdeckému pluku do Klatov. Tam byla fešácká 

vojna. Měli krásné zdobené uniformy, šavli po boku; každý 

svého koně, kterého denně sedlal, vyjížděl. Takoví urostlí 

vesnický chasníci v uniformách, na koních, to byla pohroma 

pro klatovská děvčata. Jednoho krásného dne si vyjel s 

kamarádem na koních z bran kasáren. Spatřili na louce za 

potokem děvčata, jak suší seno. Kamarád pobídl koně a hnal 

ho k potoku. Krásným obloukem přeskočil vodu, už stál 

mezi děvčaty a smekal čepici. Frajer!  Napodobil svého 

kamaráda a hnal koně k potoku. Pravda, kůň měl kratší 

rozběh a na břehu potoka se zapřel. Zaskočený jezdec 

přeletěl přes vodu a dosednul na protější břeh. Holky na 

louce se smály, až se prohýbaly. Taková ostuda! Hanbou by 

se nejradši propadnul do země. Každý večer byla nařízena 

hodina na ošetření zbraně. Celý večer mazal s klukama karty, 

na šavli ani nepomyslel. Ráno poprask. Slavnostní nástup - 

přijela inspekce! Koně seřazeni v dlouhé vyrovnané řadě, 

hlava vedle hlavy. Na koních rejtaři vypnutí jak struny. Už 

přijížděl na bílém koni generál. Poručík zavelel "Po-zor! 

Šavlí tas!" Vzduchem to zasvištělo ššššt, les šavlí vyletěl 

vzhůru. A on nemohl šavli vytáhnout! Asi jak dosedl u 

potoka, zamáčknul, nebo ohnul pouzdro. Škubnul, šavle 

kousek popojela, a dost! Zvedl oči - generál na něho ukazuje 

a velí Šavlííí - tas! "Poslušně hlásím, vojín Homolka - nejde 

to." "Cože?!" žasne generál a přijíždí k němu. Sehne se, 

vezme za šavli - nešla. Škubnul - nic. Napřímil se, založil 

pěsti v bok, vyvalil oči a spustil "Voják Homolka - mrtvý 

voják. Jed-na-dva-cet ostrých! Ihned! Marš!!" Na místě 

vojáka sundali s koně, odepli šavli a zavřeli do basy. 

Vyfasoval tři týdny zostřeného vězení. Z frajeřiny měl dvě 

škody - posměch u klatovských děvčat a basu. Co ho mrzelo 

víc?
převyprávěl Jan Schwarz

Kulturní pozvánka

Z á j e z d  n a  o t á č i v é  h l e d i š t ě  v  r o c e  2 0 1 6

Jste zváni na dobrodružnou 
komedii Baron Prášil na 
otáčivé hlediště v Českém 
Krumlově. V režii Zdeňka 
Jecel ína  můžete  v idět 
dobrodružnou fan tazy 
komedii. V hlavní roli se 
představí exčlen činohry 
Jihočeského divadla Roman 
Nevěčný. Baron Prášil 
přináší dobrodružství, humor a fantazii. 
Ve světě Barona Prášila, se dějí věci zázračné, neslýchané, 
neobyčejné… Láska a dobro vítězí a zlo nemá sebemenší 
šanci. V představení nechybí písně a nádherné výpravné 
kostýmy. 

Pokud máte zájem jet na odpolední představení pro 
celou rodinu v sobotu 2. 7. 2016, přihlaste se prosím v 
muzeu – infocentru Netolice do 10. 1. 2016 buď osobně, e-
mailem: info@netolice.cz nebo na tel: 388 324 251 a sdělte 
požadovaný druh vstupenky. Celková cena zájezdu včetně 
dopravy je 450,- Kč, za dospělou osobu, držitelé ZTP a ZTTP 
325,- Kč. Platbu za zájezd lze uhradit v muzeu-infocentru do 
10. 1. 2016. Začátek představení je v 17 hodin a odjezd 
autobusu od muzea v Netolicích v 15:30 hodin, odjezd z 
náměstí ve Lhenicích 15.35 hodin.

Jiřina Petrášková

Městys Lhenice pořádá zájezd na muzikál Mary Poppins 
21. 11. 2015 

Městys Lhenice pořádá zájezd do divadla Hybernia na český 
muzikál Mary Poppins. V roli Mary Poppins se představí 
Alena Antalová, Johana Gazdíková nebo Radka
Coufalová. Hrdinkou příběhu je mimořádná chůva Mary 
Poppins, která se zjeví na přání malých dětí Banksových, 
jimž rodiče nevěnují příliš pozornosti. Tato vychovatelka 
prozáří jejich dětský svět hravostí svobodou a fantazií a zcela 
převrátí přísný řád Banksovic domu natolik, že nakonec 
dokáže proměnit i samotné rodiče. Protože jak říká sama 
Mary: „Stačí chtít a vše je rázem možné!“
Zájezd se uskuteční v sobotu 21.11 2015. Odjezd autobusu je 
z lhenického náměstí v 11 hodin. Vstupenky včetně dopravy 
za 530,- Kč si je možné zarezervovat v lhenické knihovně. 
Kontakt: 388 321 297 případně tel: 739 034 258, 
kultura@lhenice.cz. Návrat zpět se předpokládá kolem 20 
hodiny.   

       Ivana Ragáčová

Výzva

Prosím o spolupráci všechny spolky a organizace. Hlaste 
prosím Vámi pořádané a plánované akce pro bezplatné 
zveřejňování. Informace je nutné poskytnout do 10. dne 
předcházejícího měsíce na e-mail adresu: info@netolice.cz. 
Děkuji.

Jiřina Petrášková
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TIP NA DÁREK 

Nové CD - V Prachaticích za bránou
CD lidových písní z okolí Prachatic a šumavského Podlesí ze zápisů sběratelů 19. a 20. století. 
Album zahrnuje lidové písně v úpravách Dalibora Bárty, Josefa Kuneše, Jiřího Fišera a předního 
folkloristy Zdeňka Vejvody. CD obsahuje 18 skladeb, které byly nahrány v rozhlase Plzeň. Písně 
natočila Lidová muzika z Třemošné se svými sólisty a s dívčím sborem Rokytí z Rokycan. Můžete si 
poslechnout a zazpívat například píseň z Netolic, Mičovic, Zlivi a mnohé další. Cena CD je 190,- Kč

Toto CD si je možné zakoupit nejen samostatně, ale i společně s knihou jako set. 
CD i kniha mají shodný motiv obálky a tvoří tak krásný dárek.

Kniha V Prachaticích za branou
Hudební analogie byla vydána v roce 2013 a anotace knihy uvádí: "Publikace představuje lidový písňový repertoár českých 
obyvatel dvojjazyčné podhorské oblasti okolí Prachatic a Šumavského podhůří v zápisech sběratelů 19. a 20. století. 
Jednotlivé kapitoly představují lidovou kulturu a způsob života obyvatel Šumavského podhůří.  Je zde podán podrobný 
přehled historických pramenů českého  hudebního folkloru z jižních Čech a Pošumaví. Nechybějí životopisné medailonky 
sběratelských osobností, samostatná kapitola i zvláštní oddíl písňové edice jsou věnovány originální šumavské dožínkové 
zábavě zvané konopická." Cena 370,- Kč

Publikace 
Zámek Kratochvíle
Kniha obsahuje fotografie a popis současné expozice zámku Kratochvíle, která prošla celkovou renovací nejen interiéru, ale i 
exteriéru. Knihu vydal Národní památkový ústav. Cena 139,- Kč 
 

Andělé Kratochvíle
Publikace přibližuje atmosféru zámku prostřednictvím fotografií, doprovázeným poezií Ondřeje Fibicha. Přílohu knihy tvoří 
CD se skladbou Mikoláše Troupa kantáty Andělé Kratochvíle. Cena 200,- Kč

Kudrnové – Sedm výletů do historie rodu
Autorka publikace D. Kasnerová ve spolupráci s ředitelkou netolického muzea D. Liščákovou v ní zvou k poznání 
významného rodu Kudrnů. Součástí publikace jsou obrazové přílohy. Cena 25,- Kč

Vandrování s Peklíkem
Kniha Oldřicha Petráška obsahuje pověsti, pověry a lidové vypravování z kraje kolem této starodávné kupecké stezky. Je 
proložena i řadou fotografií. Naleznete zde i řadu pověstí z Netolic a Netolicka, buď již zapomenutých, nebo předávaných z 
generace na generaci jen ústně. Cena 170,- Kč.

Netolice
Brožovaná kniha Lukáše Martinky s názvem „Netolice“ obsahuje kresby historické architektury, zachycuje památné a 
architektonické domy v Netolicích, kapličky i zámek Kratochvíli. Obrazy ukazují nejen rozmanitost staveb, ale dokládají i 
dovednost našich předků. Cena 200,- Kč.

Archeopark Netolice & Gabreta
Kniha dokumentuje vývoj hradiště, ideu archeologického parku a seznamuje s archeologickými výzkumy. Cena 80,- Kč.
  

Malovice
Kniha byla vydána roku 2013 u příležitosti výročí 700 let od první zmínky o Malovicích. Autorky A. Krausová a S. Čížková v 
ní zachycují historické události ve vyprávění pamětníků, záznamy z kronik a historických pramenů. Součástí knihy jsou i 
archivní snímky, mapy a písemnosti. Kniha byla vydána Obecním úřadem Malovice. Kniha čítá 88 stran. Cena 130,- Kč

Knihy Jaroslavy Pixové:  "Mlýny na Zlatém potoce", „Na břehu Blanice…,“ „ Na břehu Blanice – Vodňansko“
Čtenáři v nich najdou osudy a příběhy jednotlivých mlynářských rodin od nejstarší historie až do dnešních dní. Autorka 
čerpala z archivních materiálů a z vypravování pamětníků. Knihy jsou doplněny fotografiemi a památkami lidové 
architektury.

Pohádky pro nejmenší
Pohádkové legrácky pro zasmání od autorky Jany Ruthové. Obsahují krátké rýmované pohádky pro děti s moudrem na závěr 
„neříká se nadarmo, že v pohádkách je zadarmo“. Cena 55,- Kč 

Dětské knihy Prázdniny pod Blaníkem a Tajemství modré kočky napsala Jaroslava Pospíšilová a jejich ilustrátorkou je 
paní Alena Kadavá Grendysová, která měla v netolickém muzeu výstavu obrázků „Andělé“ v roce 2012 a spolupracovala se 
svým mužem na restaurování divadelní opony. Součástí knihy Prázdniny pod Blaníkem je hra „putování želviček“ Cena jedné 
publikace je 230,- Kč

Kožené výrobky
V létě proběhla v muzeu prodejní výstava s názvem Kožené svítání. Originální certifikované řemeslné výrobky se značkou 
regionální produkt od manželů Mudrových si je možné opět zakoupit i nyní. V nabídce jsou kožené tašky, psaníčka, kabelky, 
měšce a klíčenky. 

CD, publikace a kožené výrobky si můžete zakoupit v Muzeu JUDr. O. Kudrny v Netolicích.
Jiřina Petrášková
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VÁNOČNÍ SETKÁNÍ

Srdečně zveme všechny občany města, kteří mají trvalé bydliště v Netolicích a je jim 70 let a více, na každoroční 
VÁNOČNÍ SETKÁNÍ, které se bude konat v úterý 15. prosince 2015 od 14 hodin v sále Základní umělecké školy 
A. Sarauera v  Netolicích. 

Hana Trněná

KULTURNÍ PROGRAM

23. 11.   S Hynkem Klimkem za historií, strašidly a pověstmi
18 hodin Český spisovatel, novinář, publicista a autor řady knih bude vyprávět o své cestě po Skotsku v dětském
   oddělení Městské knihovny v Netolicích.

25. 11.   Tvořivá dílna – Fimo šperky 
18.15 hodin v klubovně DDM - nutné se přihlásit na tel: 388 324 521 nebo 732 796 845
 

26. 11.- 3. 12.  Prodejní výstava knih v dětském oddělení MěK  
  Městská knihovna Netolice, Knihkupectví Hana Švellerová a knihkupectví Jan Hoffer
  Výstava je přístupná ve výpůjčních hodinách MěK. Přijďte si vybrat vánoční dárek svým blízkým.

28. 11.  Volejbalový zápas Netolice – Dansport Praha, 10 a 14 hodin - sportovní hala Netolice

29. 11.  Adventní čas - pohádka a slavnostní rozsvícení smrku na náměstí
15:30 hodin pohádka v Městském divadle Netolice
17:00 hodin rozsvícení stromu na náměstí

do 17. 12.  Výtvarná soutěž O nejkrásnější kytičku
  Do soutěže je možné odevzdat obrázky, výkresy, výrobky z přírodních i umělých materiálů. Práce je  
  nutné odevzdat do Městské knihovny v Netolicích nejpozději do 17. 12. 2015
  Každá výtvarná práce musí být označena: soutěžní kategorií, jménem a příjmením autora, věkem a třídou. 
  Zúčastnit se může každé dítě ve věku od 3 do 15 let.
  Soutěžící budou rozděleni do těchto kategorií:  0. kategorie         3 – 6 let
        1. kategorie   1. a 2. třídy     
        2. kategorie      3., 4. a 5. třídy 
        3. kategorie  6., 7., 8. a 9. třídy
  Výstavu děl si bude možné prohlédnout od ledna 2016 v dětském oddělení Městské knihovny 
  v Netolicích. Vítězové jednotlivých kategorií budou odměněni 
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1. 12.  Autorské čtení Anna Johana Nyklová – Snění babky ťapky
17 hodin V salonku netolického muzea se budete moci zaposlouchat do povídek „Snění babky ťapky“. Čeká Vás
   také humorné vyprávění vánoční povídky. Autorka zrealizovala již na 170 čtení. 3. 12. proběhne její čtení
   také pro obyvatele Domu pro seniory Pohoda.
5. 12.  Volejbalový zápas Netolice – Mladá Boleslav, 10 a 14 hodin sportovní hala Netolice

17 hodin Mikulášský průvod od zbrojnice SDH Netolice

20 hodin Taneční zábava v netolické hasičárně hrají Brusný kotouče

7. – 10. 12.   Prodejní výstava originálních vánočních dárků
  Výstava je přístupná ve výpůjčních hodinách MěK. 

9. 12.  Česko zpívá koledy
18 hodin Netolice se připojují k akci deníku, stejné koledy ve stejném čase zpívá celá republika.

16. 12.  Vánoční koncert 
18 hodin koncert v sále ZUŠ Aloise Sarauera v Netolicích – účinkují žáci ZŠ a ZUŠ Netolice 

19. 12.  Vánoční koncert - Klarinetový soubor Prachatice - host Natálie Kubištová
17 hodin v Městském divadle Netolice

27. 12.  GLORIA IN EXCELSIS DEO, že se dítě narodilo
17 hodin v kostele Nanebevzetí Panny Marie v Netolicích – živý Betlém

29. 12.  Divadelní představení „Blázinec v prvním poschodí”
18 hodin Městské divadlo Netolice

2. 1.2016 Zdobení stromečku pro zvířátka
14 hodin u kašny na náměstí v Netolicích - s sebou jablíčka, lojové tyčky, mrkev, ...   
  Pokud bude sníh koná se i sáňkování a bobování. Za velmi nepříznivého počasí se akce neuskuteční.

Změna programu vyhrazena!
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PŘEJEME VÁM 

PĚKNÝ ZÁVĚR ROKU 2015 

A TĚŠÍME SE 

NA SPOLUPRÁCI 

V ROCE 2016

REDAKČNÍ RADA DĚKUJE 

VŠEM ČTENÁŘŮM 

A AUTORŮM ČLÁNKŮ 

ZA PŘÍZEŇ
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Úterý 29.12.2015 v 18 hodin
městské divadlo Netolice

SPOLEK DIVADELNÍCH OCHOTNÍKŮ TYL NETOLICE

Vás srdečně zve na předsilvestrovské představení 
divadelní veselohry

Vstupné dobrovolné              Těšíme se na Vaši návštěvu

BLÁZINEC
V PRVNÍM POSCHODÍ

napsal Ferdinand František Šamberk

režie:  Miroslav Mikeš

Petr Novák
Gabriela Míková
Ladislava Marková
Alena Reisingerová
Jakub Bouda

Jaroslav -
Klára -

Artura -
Katynka -

Josef -

hrají:

Tato hra byla netolickými ochotníky 
sehrána v našem divadle již 12.8.1893
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Netolice zpravodaj města – dvouměsíčník. Uzávěrka příštího čísla je 10.1. 2016. Vydává Městský úřad Netolice, číslo 6, 
nákladem 1 100 kusů, vychází 11/2015, www.netolice.cz., kontakt Mgr. J. Petrášková – tel: 388 324 251, email: 

info@netolice.cz. Adresa redakce: Muzeum JUDr. O. Kudrny v Netolicích, Náměstí 248, 384 11 Netolice. Redakční 
rada: Lucie Reidingerová – šéfredaktorka, Martin Staněk, Marie Houdková, Blanka Umancová, Jiřina Petrášková. 

Registrace MK ČR E 12490. Grafika a tisk: BAZA Graphic - Netolice

Prodej vyschlého štípaného dřeva, polena 25 cm. Kontakt 724 687 712 
Cena za 1 m3 rovnatý: 900 Kč, volně sypaný: 600 Kč

KOUPÍM STARÉ PE�INY A NEDRANÉ PE�Í tel. 606 514 445

PRODÁM I VA�I NEMOVITOST. NABÍDN�TE. 725 192 566

Za původnost

a 

obsahovou 

správnost 

textů 

ručí autoři.    
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